

DYMO

LabelWriter® 450T

High Speed Label Printers / Imprimantes d'étiquettes à grande vitesse

Label and organize faster and easier than ever.
Étiquetez et organisez plus vite et plus facilement que jamais.



www.dymo.com

Print labels even faster.
Imprimez des étiquettes encore plus rapidement.

- Print 60+ label layouts at speeds up to 71 labels per minute.* No expensive ink or toner. Ever. Sleep mode uses less power than previous models
- Imprimez 60+ étiquettes à des vitesses de jusqu'à 71 étiquettes à la minute.* N'a jamais besoin d'encre ou de toner dispendieux. Le mode sommeil utilise moins d'énergie que les modèles précédents

*4-line address label. 2 year limited warranty offered on all LabelWriter® products.

*Étiquette d'adresse de 4 lignes. Garantie limitée de deux (2) ans offerte sur tous les produits LabelWriter®.

©Newell Rubbermaid Office Products A Newell Rubbermaid Company Une compagnie Newell Rubbermaid

SAVE \$80
ÉCONOMISEZ \$80

When you purchase a DYMO® LabelWriter 450 TURBO
(Part No. 1756693 / UPC 00071701056863)

À l'achat d'un appareil DYMO^{MD} LabelWriter 450 TURBO
(pièce n° 1756693 / CUP 00071701056863)

To receive your \$80.00 rebate by mail, enclose the original UPC bar code from the DYMO® LabelWriter 450 TURBO item purchased, a copy of the dated and account identified receipt or invoice with rebate item circled (dated between January 1, 2012 and July 31, 2012), complete this mail-in rebate form and mail with all of the above to:

Pour recevoir la remise de 80 \$ par la poste, joindre l'original du code à barres CUP de l'appareil DYMO^{MD} LabelWriter 450 TURBO acheté, une copie du reçu (ou de la facture) identifié au compte et daté entre le 1^{er} janvier 2012 et le 31 juillet 2012, sur lequel l'article concerné est encadré, ce formulaire de remise postale dûment rempli et poster le tout à :

LabelWriter 450 TURBO

Dept 3364, P.O. Box 9000
Oakville, ON
L6J 0B4

Name/Nom: _____

Address/Adresse: _____

City/Ville: _____

Province: _____

Postal Code Postal: _____

Tel/Tél : (_____) _____ - _____

Would you like to receive information on new products and promotions from Newell Rubbermaid Office Products? Yes / Oui No / Non

Aimeriez-vous recevoir de l'information sur les nouveaux produits et promotions à venir de Produits de bureaux Newell Rubbermaid ?

Offer expires July 31, 2012. Rebate request must be received by August 31, 2012. Claims received after this date will not be honored nor receive a response. Not responsible for claims lost, misdirected or delayed in the mail. Please allow 4 - 6 weeks to receive your rebate. Valid ONLY with purchases through Office Plus and their Dealers. Not valid for products purchased through Retail stores or VAR's (valued added resellers). Not valid with any other offer. Open to residents of Canada only.

L'offre prendra fin le 31 juillet 2012. La demande de remise devra être reçue au plus tard le 31 août 2012. Toute demande reçue après cette date ne sera pas honorée et ne recevra pas de réponse. Non responsable des demandes perdues, mal dirigées ou retardées dans le courrier. Accorder de 4 à 6 semaines pour la réception de la remise. Valide SEULEMENT avec achats auprès des détaillants Office Plus et leurs distributeurs. Non valide pour les produits achetés auprès de magasins de détail ou revendeurs de valeur ajoutée. Non valide avec toute autre offre. Offre réservée aux résidents du Canada seulement.